
 

Section 3. Composition / Information On Ingredients成分/组成信息 

MATERIAL SAFETY DATA SHEET 材料安全数据表 
Version版本： 2 Revision Date修订日期： 30/10/2023 

Section 1. Chemical Product And Company Identification化学产品和公司标识 

Product Name 产品名称： Makeup Grip Primer 

Company 公司名称： Topfeel Beauty Co., Limited 

Address 地址： 
5th Floor, Building B2, Yin Tian Industrial Park, Xi Xiang Road, Bao'an Dist, Shenzhen, 518102 
China 

mergency telephone number紧急联系电话： 0755-25686685 

 

Section 2. Hazards Identification危害识别 

Most important hazards： 
According to the notifications provided by companies to ECHA in CLP Regulations, The product has 

been classified no hazards. 

最重要的危害： 据ECHA在CLP条例规定的通知，该产品已被归入无危害。 

Eye Contact： To be use on face. Do not get into eyes. 

眼睛接触： 在脸部使用。避免直接接触眼睛。 

Skin Contact： Do not cause sensitization by skin contact 

皮肤接触： 皮肤接触不会引起过敏。 

Inhalation： Not expected to be irritating to the respiratory system. 

吸入： 预计不会刺激呼吸系統 

Ingestion： Product used as intended is not expected to cause gastrointestinal irritation. 

食入： 预期使用的产品预计不会引起胃肠道刺激。 

 

US INCI Name CAS NO. RM Percentage(%) 
 

ALOE BARBADENSIS LEAF WATER 85507-69-3 45.0000   

WATER 7732-18-5 38.2175  

GLYCERIN 56-81-5 5.0000   

ALCOHOL DENAT. 64-17-5 4.7750   

DIPROPYLENE GLYCOL 25265-71-8 2.0000   

NIACINAMIDE 98-92-0 1.0000   

POLYGLYCERYL-10 OLEATE 79665-93-3 1.0000   

1,2-HEXANEDIOL 6920-22-5 1.0000   

HYDROXYACETOPHENONE 99-93-4 0.60125  

PANTHENOL 81-13-0 0.5000   

ARGININE 74-79-3 0.3300   

AGAVE AMERICANA LEAF EXTRACT 85186-53-4 0.00875  

BUTYLENE GLYCOL 107-88-0 0.0075   

ACRYLATES/C10-30 ALKYL ACRYLATE 
CROSSPOLYMER 

/ 0.2400   

BETAINE 107-43-7 0.1000   

ETHYLHEXYLGLYCERIN 70445-33-9 0.09995  

TOCOPHEROL 10191-41-0 0.00005  

PVP 9003-39-8 0.05  

SODIUM HYALURONATE 9067-32-7 0.05  

TOCOPHERYL ACETATE 7695-91-2 0.02  

TOTAL  100   

 

Section 4. First Aid Measures急救措施 



Skin Contact： 
Wash off with makeup remover until it is clean.If skin irritation persists, please call a 
physician. 

皮肤接触： 用卸妆液清洗直到清除干净。如果皮肤刺激持续，请致电医生。 

Eye contact： 
Rinse immediately with plenty of water, for at least 15 minutes, also under the eyelids.If eye 
irritation persists, consult a specialist. 

眼睛接触： 立即用大量清水沖洗至少15分钟，同时在眼睑下方。若眼睛刺激持续，请咨询专科医生。 

Ingestion： 
Rinse mouth with water.Do not induce vomiting unless instructed to do so by a physician.Consult a 
physician. 

食入： 用水漱口。除非医生指示，否则不要催吐。请咨询医生。 

Inhalation ： 
Never give anything by mouth to an unconscious person.If large quantities of this material are 
swallowed, show this safety data sheet to the doctor in attendance,and then treat symptomatically. 

其他建议： 切勿给失去知觉的人口服任何东西。如果吞下大量此物质，请将此安全数据表出示给出席的医生，然后对症治疗 

 
Section 5. Fire-Fighting Measures消防措施 

Suitable extinguishing media： Dry chemical, CO2, water spray or alcohol resistant foam. 

合适的灭火剂： 干化学品，二氧化碳，水喷雾或抗溶性泡沫。 

Special protective equipment for fire- 
fighters： 

Contact emergency personel, use self-contained breathing apparatus and protective suit. 

消防人员特殊防护设备： 联络紧急救援人员，使用自呼吸器及防护服。 

 

Section 6. Accidental Release Measures泄露措施 

 

Personal precautions： 
Wear personal protective equipment(e.g.safety glasses,lab coat,dust respirator). Ensure adequate 
ventilation.Avoid contact with skin, eyes and clothing at high temperature. Do not breathe vapour 
or spray mist.Keep away from open flames, hot surfaces and sources of ignition. 

个人预防措施： 
穿戴个人防护装备（如安全眼鏡，实验室外套，防尘口罩）。确保通风良好。避免在高温下接触皮肤，眼睛和衣
服。 不要吸入蒸汽或喷雾。远离明火，热表面和火源。 

Environmental precautions： Do not discharge into drains, water courses or onto the ground. 

环境保护措施： 不要排入下水道，水道或地面。 

 

Section 7: Handling And Storage处理和储存 

Handling： 
Keep away from open flames, hot surfaces and sources of ignition. Avoid contact with skin, eyes 
and clothing. 

处理： 远离明火，热表面和火源。避免与皮肤，眼睛和衣服接触。 

Storage： Keep tightly closed in a dry,cool and well-ventilated place.Remove all sources of ignition. 

储存： 不要排入下水道，水道或地面。 

 

Section 8: Exposure Controls/Personal Protection暴露控制/个人防护 

Personal protective equipment: 
When workers are facing concentrations above the exposure limit they must use appropriate 
certified respirators. 

个人防护装备： 当工人面临高于暴露极限的浓度时，他们必须使用适当的认证呼吸器。 



Section 12: Ecological Information生态信息 

 

Hand protection： Chemical resistant gloves required for prolonged or repeated contact. 

手部防护： 长时间或反复接触所需的耐化学手套。 

Eye protection： Safety glasses with side shields or chemical goggles with face shield. 

眼部防护： 带侧护板的安全眼镜或带护面罩的化学护目镜 。 

Hygiene measures： 
Use only in area provided with appropriate exhaust ventilation.Handle in accordance with good 
industrial hygiene and safety practice. 

卫生措施： 仅在有适当排气通风的区域使用。按照良好的工业卫生和安全规范进行操作。 

Environmental exposure control： No information available. 

环境暴露控制： 无资料。 

 

Section 9: Physical And Chemical Properties物理和化学特性 

Appearance： Translucent gel 

外观： 半透明凝胶状 

Color： Translucent 

颜色： 半透明 

Odor： Slight smell 

气味： 稍有气味 

pH： No information available. 

pH值： 无资料。 

Boiling point/range： No information available. 

沸点/范围： 无资料。 

Melting point/range： No information available. 

熔点/范围： 无资料。 

Flash point： No information available. 

闪点： 无资料。 

Lower explosion limit： No information available. 

爆炸下限： 无资料。 

Upper explosion limit： No information available. 

爆炸上限： 无资料。 

Vapour pressure： No information available. 

蒸汽压力： 无资料。 

Relative vapour density： No information available. 

相对蒸汽密度： 无资料。 

Water solubility： Insoluble 

水溶性： 不溶于。 

Relative density： No information available. 

相对密度： 无资料。 

Viscosity： No information available. 

粘度： 无资料。 

Evaporation rate： No information available. 

蒸发率： 无资料。 

 

Section 10: Stability And Reactivity稳定性和反应性 

Stability： Stable at normal conditions. 

稳定性： 在正常條件下稳定。 

Conditions to Avoid： Extreme heat > 392℉ (> 200℃). 

应避免的条件： 极热> 392℉（> 200℃）。 

Hazardous reactions： None known. 

危险反应： 未知。 

Materials to avoid： There are no known materials which are incompatible with this product. 

应避免的材料： 沒有已知的材料与本产品不相容。 

 

Section 11: Toxicological Information毒理学信息 

Chronic toxicity： Finished product is not expected to have chronic health effects. 

慢性毒性： 预计成品不会对慢性健康产生影响。 

Target Organs： No adverse health effects on target organs expected for finished product 

目标器官： 对成品预期的目标器官沒有不良健康影响。 

Carcinogenicity： Finished product is not expected to be carcinogenic. 

致癌性： 预计成品不会致癌。 

 

More information： 
This is a personal care or cosmetic product that is safe for consumers and other users under 
intended and reasonably foreseeable use. Additional information on toxicological endpoints is 
available from the supplier upon request. 

更多信息： 
这是一种个人护理或化妆品，对于消费者和其他用户而言，在预期和合理可预见的用途下是安全的。有关毒理学

终点的更多信息，请联系供应商。 

 



 

Bioaccumulation： No information available. 

生物累积： 无资料。 

Ecotoxicity effects： No information available. 

生态毒性效应： 无资料。 

Mobility： No information available. 

流动性： 无资料。 

Degradability： No information available. 

可降解性： 无资料。 

 

Section 13: Disposal Considerations处置注意事项 

Waste Disposal:： Dispose of waste and residues in accordance with local regulations. 

废物处置： 根据当地法规处理废物和残留物。 

 
Section 14: Transport Information运输信息 

Road and Rail transport(ADR/RID) ： 
Not classified as dangerous for conveyance in the meaning of the Carriage of Dangerous Goods BY 
Road and Rail. 

公路和铁路运输（ADR/RID）： 未分类为“公路和铁路运输危险貨物”中的运输工具的危险品。 

Sea transport(IMDG)： Not classified as dangerous in the meaning of transport regulations. 

海运（IMDG）： 根据运输法规的规定，未被列为危险品。 

Air transport(IATA/ICAO) ： Not classified as dangerous in the meaning of transport regulations. 

航空运输（IATA/ICAO）： 根据运输法规的规定，未被列为危险品。 

 
15. REGULATORY INFORMATION法规信息 

This finished product is Regulated as a Cosmetic in accordance with Regulation(EC) No 1272/2008 and/ Drug by the FDA (U.S.), HPB 
(Canada), MHW (Japan) and China (MOH). 

根据FDA（美国）药物，HPB（加拿大），MHW（日本），中国（MOH）和法规（EC）No 1272/2008，该成品被规定为化妆品。 

 
16. OTHER INFORMATION其他信息 

 

 

Disclaimer： 

The information provided on this SDS is correct to the best of our knowledge.The information given 
is applicable to the product with regard to appropriate safety precautions,but we can not 
guarantee the absolute universality and accuracy and shall be used only as a guide. It does not 
represent any guarantee of the properties of the product.The above-named company shall not be held 
liable for any damage resulting from handling or from contacting with the above product. 

 

免责声明： 
本安全技术说明书提供的信息在我们所知的情況下是正确的 。所提供的信息是用于产品的相关安全防护措施 ，但
我们不能保证绝对的通用性和准确性，仅供参考。它不代表对产品性能的任何保证。上述公司对因处理或接触上
述产品而造成的任何损害不承担任何责任。 

 


